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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Tudatosan hazudik a kormány vagy nem tud 
számolni?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Öröm  látni,  hogy  milyen  nagylelkűen  segíti  a  kormány  a  lakosság  tűzifához  jutását.
Háztartásonként 10m3 fa, garantáltan, ráadásul hatósági áron. Ez nem hangzik rosszul, de azért
számoljunk utána egy kicsit, ha már Önök nem tették meg.

A magyar háztartások száma erős 4 millió. Ennek a fele képes szilárd fűtéssel fűteni, ergo jogosult
igényelni a hatósági áras tűzifát. Ezt a számot még tovább növelheti, hogy semmivel nem kell az
igénylőnek igazolni, hogy tud fával vagy egyéb szilárd anyaggal fűteni. Dobja is a gép, hogy ez cca.
20 millió köbméter fát jelentene az idei fűtési szezonra.

Erdészeti  szakemberektől  tudjuk,  hogy  jelen  pillanatban  a  magyar  erdők  kitermelhető  éves
famennyisége 6-5-7,5 millió köbméter között mozog. Ennek a mennyiségnek is egy jelentés részét
ipari faként dolgozzák fel, előre megkötött szerződések alapján. De legyünk optimisták, számoljunk
a kitermelhető teljes mennyiséggel. Hol van a hiányzó 13 köbméter fa, Tisztelt Miniszter Úr?

A kitermelés fokozása a favágóbrigádok létszáma miatt is lehetetlen. A magyar erdőgazdálkodás
évek óta ugyanazt a mennyiséget képes kitermelni. De itt is legyünk optimisták. Induljunk ki abból,
hogy lesz elég munkaerő ahhoz, hogy fokozni tudják a kitermelést. Azonban ez azt is jelentené,
hogy  tartósan  megnőne  az  erdőgazdaságok  munkaerőigénye,  hiszen  ezeket  az  új  erdősítéseket
valakiknek gondozniuk is  kell.  Ki fogja gondozni ezeket a telepítéseket,  ha a  magas  élőmunka
igényű  magyar  mezőgazdasági  ágazatok  nem  kapják  meg  azokat  a  munkaerőre  vonatkozó
bértámogatásokat, mint a külföldi ipari multik?

 



 
Tisztelt Miniszter úr!

Remélem  nem  tőlem  hallja  először,  de  az  ország  számos  pontján  már  most  is  több  hónapos
várólisták alakultak ki. Mi lesz azokkal, akik tél közepén kapják majd meg a nedves tűzifát? Egy
kormányzati SMS már el van mentve piszkozatként a számukra? Mi lesz az ország fában szegény
régióival, ők hogyan jutnak hozzá?

Még egy fontos kérdés: Mi lesz az erdészeti vezetőkkel, ha az önök átgondolatlan rendelkezései
miatt  kitör  a  botrány?  Repülnek  ők  is,  mint  az  OMSZ  vagy  Paks2  szakmai  vezetése,  és  jön
helyettük is egy bankár vagy a focicsapat-tulajdonos?

 

Várom érdemi válaszát.
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